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* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

Eva De Bleeker opent de eerste gemeenteraad van 2025: "Alvorens over te gaan tot de 

punten van deze gemeenteraad zou ik bij aanvang van deze nieuwe legislatuur toch even 

graag het woord willen richten aan alle leden rond de tafel, alsook Wietse Laureys en 

Véronique Desmet die straks de eed afleggen. Als voorzitter ben ik de voorzitter van elk 

van u, ongeacht de partij die u hier vertegenwoordigt. Elk van u kreeg het mandaat van 

de kiezer om zijn of haar belangen te behartigen en het is een eer voor elk van ons om 

dat te mogen doen. Ik zie het als mijn taak als voorzitter om dan ook elk van u ruimte te 

geven om het inhoudelijke debat te voeren. Een sterke gemeenteraad waar er ruimte is 

voor debat, versterkt de lokale democratie en naast de volksvertegenwoordigende taak 

heeft de gemeenteraad ook een beleidsbepalende en een controlerende opdracht, zoals 

bepaald in het decreet lokaal bestuur. Aarzel dus ook niet om met voorstellen te komen, 

om vragen te stellen aan onze schepenen. Ik zal er als voorzitter op toezien dat u steeds 

de nodige informatie krijgt om het beleid te analyseren. Ik zal erop toezien dat u de 

ruimte krijgt om vragen te stellen en dat u daar ook antwoorden op krijgt. Ik heb alle 

vertrouwen dat de schepenen dat steeds gaan doen.  

Belangrijk voor mij is dat de discussies respectvol verlopen. Indien de toon of de inhoud 

van de tussenkomsten niet strookt met wat algemeen als fatsoenlijk kan aanzien worden, 

dan zal ik het niet nalaten om die tussenkomst te beëindigen. Ook al te lange 

tussenkomsten of tussenkomsten compleet naast de kwestie ga ik inkorten, omdat die de 

discussie eigenlijk helemaal niet ten goede komen. Maar ik garandeer wel dat ieder van u 

die gehoord wil worden zeker het woord zal krijgen. Gelieve wel steeds het woord te 

vragen zodanig dat het hier toch min of meer ordentelijk kan verlopen.  

Onze werking, die gebeurt op basis van het huishoudelijk reglement welke u terugvindt 

op onze website. Misschien is het handig voor de nieuwe raadsleden om dit te lezen. 

Wij hebben het nooit over personen. Wij gaan nooit de namen van bijvoorbeeld 

gemeentepersoneel of burgers gebruiken in de openbare zitting. Als er toch een punt is 

waar het gaat over een persoon, dan wordt dat verwezen naar de geheime zitting. 

Ik besluit met de wens dat er een goede samenwerking zullen hebben de komende jaren. 

Ieder van jullie zit hier vanuit een engagement om onze gemeente nog aangenamer en 

onze burgers nog gelukkiger te maken. Dat is een heel nobel doel, een zwaar 

bewonderenswaardig doel. En ja, Ik hoop dus echt op een zeer constructieve legislatuur." 
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* * * 

 

O.P.1 Interne zaken - Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen openbare zitting  

05 december 2024. Goedkeuring. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Tenzij opmerkingen, vraag ik uw goedkeuring voor de notulen 

van de GR OZ van 05 december 2024." 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Interne Zaken - Secretariaat. Samenstelling RVB AGB Holar. Kennisname. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De leden van de raad van bestuur worden benoemd door de 

gemeenteraad. Na de volledige vernieuwing van de gemeenteraad wordt tot volledige 

vernieuwing van de raad van bestuur overgegaan.  

Volgens de statuten van 27 juni 2016 van het AGB Holar is de samenstelling van de raad 

van bestuur gelijk aan de samenstelling van de gemeenteraad." 

 

 

* * * 

 

O.P.3 Interne Zaken - Secretariaat. Ontslag gemeenteraadslid Alain Borreman. 

Kennisname. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Op 06 december 2024 ontvingen de algemeen directeur en 

ikzelf een schrijven van de heer Alain Borreman, waarin hij zijn ontslag aankondigt als 

gemeenteraadslid. Door de kennisgeving aan de raad is dit ontslag bij deze definitief. 

Waarvan akte." 

 

Patrick Demaerschalk licht verder toe: "Ik wil van de gelegenheid gebruik maken om 

Alain bijzonder te eren en te danken. Alain is elf jaar gemeenteraadslid geweest en ook 

voordien OCMW-raadslid. Hij was ook zes jaar voorzitter van CD&V Hoeilaart en is zo in 

de voetsporen getreden van zijn vader. Ik heb Alain leren kennen als iemand met een 

enorm engagement, altijd met een goede voorbereiding van de gemeenteraad. Hij was 

vooral bekommerd om de zwakke medemens en de minderbedeelden in onze 

maatschappij. Daar had hij bijzondere aandacht voor. 

Maar wie denkt dat Alain gaat ophouden, heeft het verkeerd, vooral als je ziet hoe actief 

Alain vandaag nog is. Eerst en vooral gaat hij nu zijn bijdrage leveren in het Bijzonder 

Comité van de Sociale Dienst. Daarnaast is hij actief als digidokter in de bibliotheek. Drie 

jaar geleden heeft Alain OKRA Hoeilaart opgericht met meer dan 200 leden. Ik denk dat 

dit meer dan een pluim verdient. OKRA Hoeilaart was, bij wijze van spreken, op sterven 

na dood en Alain heeft daar opnieuw een bloeiende seniorenvereniging van gemaakt. In 

naam van de gemeenteraad willen we Alain danken voor alle bewezen diensten en voor 

wat hij nog zal doen voor Hoeilaart." 

 

Eva De Bleeker voegt toe: " Dank u voor deze mooie woorden. Ik denk dat we ons daar 

inderdaad allemaal bij kunnen aansluiten. En ja Alain we gaan je zeker nog veel zien in 

de gemeente. Daar ben ik ook absoluut van overtuigd". 

 

 

* * * 

 

O.P.4 Interne Zaken - Secretariaat. Vervanging lid gemeenteraad Alain 

Borreman. Goedkeuring. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Door het ontslag van de heer Alain Borreman, moet conform 

het lokaal en provinciaal kiesdecreet van 8 juli 2011, meer bepaald artikel 169, een 

opvolger aangeduid worden. Uit onderzoek van de geloofsbrieven blijkt dat het te 
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installeren kandidaat-lid, de heer Wietse Laureys, voldoet aan de 

verkiesbaarheidsvoorwaarden en zich niet in een situatie van onverenigbaarheid bevindt. 

Graag uw goedkeuring voor de geloofsbrieven van de heer Wietse Laureys. 

 

Het kandidaat-lid van de gemeenteraad zal nu de voorgeschreven eed afleggen in 

handen van de voorzitter van de gemeenteraad. 

Na deze eedaflegging is de heer Wietse Laureys als verkozen verklaard voor de 

gemeenteraad en bij wet ook voor de raad voor maatschappelijk welzijn." 

 

 

* * * 

 

O.P.5 Interne Zaken - Secretariaat. Tijdelijke vervanging gemeenteraadslid 

Julie Delwick. Kennisname. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Op 06 december 2024 ontvingen de algemeen directeur en 

ikzelf een schrijven van mevrouw Julie Delwick, waarin zij aangeeft voor een langere 

periode verhinderd te zijn voor invulling van haar mandaat als raadslid. Zij vraagt zelf 

om gedurende de periode van de verhindering vervangen te worden door haar opvolger. 

De raad neemt bij deze kennis van de verhindering." 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Interne Zaken - Secretariaat. Vervanging lid gemeenteraad Julie Delwick. 

Goedkeuring. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Door de tijdelijke en langdurige verhindering van mevrouw 

Julie Delwick, moet conform het lokaal en provinciaal kiesdecreet van 8 juli 2011, meer 

bepaald artikel 169, een opvolger aangeduid worden. 

Uit onderzoek van de geloofsbrieven blijkt dat de te installeren kandidaat-opvolger, 

mevrouw Véronique Desmet, voldoet aan de verkiesbaarheidsvoorwaarden en zich niet in 

een situatie van onverenigbaarheid bevindt. 

Graag uw goedkeuring voor de geloofsbrieven van mevrouw Véronique Desmet. 

 

De kandidaat-opvolger van de gemeenteraad zal nu de voorgeschreven eed afleggen in 

handen van de voorzitter van de gemeenteraad. 

Na deze eedaflegging is de mevrouw Véronique Desmet als verkozen verklaard voor de 

gemeenteraad en bij wet ook voor de raad voor maatschappelijk welzijn. Dit voor de 

duur van de verhindering van raadslid mevrouw Julie Delwick." 

 

 

* * * 

 

O.P.7 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Wijziging gemeenteweg. Voorlopige 

vaststelling nieuwe rooilijn Waversesteenweg (deels), Alexis Mousinstraat en 

Willem Matstraat (deels) ter hoogte van gemeentelijke basisschool Groene Dal. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De aanvraag wordt gekenmerkt door de woonbestemming met 

daarnaast enkele commerciële oppervlaktes. De school is nadrukkelijk aanwezig in deze 

omgeving. Ter navolging van de heraanleg van de schoolomgeving, worden de 

aangelegde delen die aangelegd werden als openbaar domein, effectief opgenomen in het 

openbaar domein. Het betreft een voorlopige vaststelling. Na de voorlopige vaststelling 

zullen de aanpalers en de nodige adviesinstanties aangeschreven worden. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring." 

 

Natascha Pierlé stelt de volgende vraag: “We hebben die infrastructuur in ons openbaar 

domein en nu is eigenlijk de vraag of dat er ook een plan is om extra groen of bomen 
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aan te planten. Er lijkt ons wel voldoende ruimte om nog wat extra bomen en struiken 

aan te planten?” 

 

Tim Vandenput antwoordt: U weet dat deze grondafstand een gevolg is van de heraanleg 

van de schoolomgeving waarin al veel groen is aangelegd. Er zijn bomen gekapt en 

nieuwe bomen bijgezet. Ik denk dat we eerst die bomen moeten laten groeien alvorens 

te kijken wat er nog bij kan. Het zou denk ik niet slim zijn om daar nu, buiten het plan 

opgemaakt door de architecten, nog groen bij te zetten. Ik denk dat het overwoekerd zal 

worden. Ik denk dat het een doordacht plan is. Laat het groen eerst groeien en dat we 

dan zien wat er nog bij kan.” 

 

 

* * * 

 

O.P.8 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Samenwerkingsovereenkomst 

Columba. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De diensten Omgeving, Klimaat, Mobiliteit en de Technische 

dienst maken gebruik van de GIS-toepassing Orbit. Deze toepassing verbindt de 

kadastrale gegevens met de bouw, verkavelings- en milieudossiers. Daarnaast bundelt 

de toepassing gegevens in de vorm van verschillende kaartlagen. Orbit is verouderd en 

wordt vervangen door drie nieuwe modules van het Columba pakket. Er werd een 

gunstig advies ontvangen van DPO Jill Müller van VERA. Tenzij vragen, graag uw 

goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.9 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Goedkeuring addendum aan de 

samenwerkingsovereenkomst voor het project 'Terug naar de bron'. Besluit. 

 

Eva De Bleeker: "Het project "Terug naar de bron" is een antwoord op de open oproep 

‘Lokale Open Ruimte Trajecten’ waarmee de provincie Vlaams-Brabant steden en 

gemeenten ondersteunen. De focus ligt op het open ruimtebeleid, door in te zetten op 

specifieke onderzoekscases in relatie tot de open ruimte. 

De Provincie Vlaams-Brabant vraagt aan de deelnemende instanties de toelating om een 

samenwerking aan te gaan met het Nationaal Park Brabantse Wouden vzw. 

Via deze samenwerking wil het Nationaal Park een subsidie van maximum 30.000,00 

euro ter beschikking stellen voor de aankoop van meetapparatuur en meetstrips voor het 

bepalen van bepaalde parameters van het bronwater. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.10 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Aanduiding vertegenwoordigers in 

de Algemene Vergadering en Bestuursorgaan van het Nationaal Park Brabantse 

Wouden Vlaanderen vzw en goedkeuring van een statuutswijziging. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Ons lokaal bestuur Hoeilaart is stichtend lid van de  

vzw ‘Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen’ opgericht op 21 maart 2024. Elk van 

de 12 lokale besturen van de Brabantse Wouden is in de Algemene Vergadering 

vertegenwoordigd met één vaste stemgerechtigde vertegenwoordiger en één 

plaatsvervanger (art. 14). Volgens ditzelfde artikel 14 dient het te gaan over een 

gemandateerd lid. En zowel vertegenwoordiger als plaatsvervanger dienen 

gemeenteraadslid te zijn. 

Gelet op de installatie van de nieuwe gemeenteraden bij de lokale besturen is een nieuwe 

aanwijzing van gemandateerde gemeenteraadsleden aangewezen als vertegenwoordiger 

én als plaatsvervanger in de Algemene Vergadering. 
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Eventueel kan ook een gemeenteraadslid als kandidaat bestuurder voorgedragen worden 

voor het Bestuursorgaan, te bekrachtigen door de Algemene Vergadering van 28 februari 

2025. 

Tevens is er een beperkte wijziging van de statuten goed te keuren die eveneens zal 

voorliggen op de Algemene Vergadering van 28 februari 2025.met als oogmerk het 

mandaat van bestuurders de legislatuur van de gemeenteraad te laten volgen en niet de 

BBC-cyclus. Dit via de vervanging van één zin binnen artikel 22, in casu “Alle bestuurders 

hebben een mandaat voor hoogstens 6 jaar dat afgestemd wordt op de BBC-cyclus van 

de gemeenten” te vervangen door “Alle bestuurders hebben een mandaat voor hoogstens 

6 jaar dat afgestemd wordt op de legislatuur van de gemeenteraden”.  

Schepen Joris Pijpen stelt zich kandidaat als vertegenwoordiger in de  

Algemene Vergadering van het Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen vzw en 

schepen Stefanie Van Dooren als plaatsvervanger in de AV. 

Er wordt geen kandidaat lid voor het bestuursorgaan van de vzw voorgesteld. 

Het geformuleerde voorstel van statutenwijziging dient te worden goedgekeurd. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring." 

 

Jo Portois neemt het woord: "Ja we hadden graag een amendement ingediend op artikel 

twee om toch iemand als bestuurslid voor het bestuursorgaan te kunnen afvaardigen 

en ikzelf zou kandidaat zijn daarvoor." 

 

Eva De Bleeker licht toe: “Oké, ik zal dan een amendement laten goedkeuren, maar zal 

eerst raadslid De Saveur nog aan het woord laten." 

 

Lander De Saveur neemt het woord: "Zoals Jo Portois aanhaalt , vonden wij het ook een 

gemiste opportuniteit om niemand af te vaardigen voor het bestuursorgaan dus, daarom 

wensen wij een amendement op artikel twee." 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Ik ga even de burgemeester aan het woord laten om nadien 

het amendement te laten stemmen." 

 

Tim Vandenput neemt het woord: "Het is goed dat we iemand voordragen in de raad van 

bestuur, maar het is zeker geen vaststaand feit dat degene die we vandaag voorstellen 

ook verkozen zal zijn in die raad van bestuur, die maar 15 mensen mag bevatten." 

 

Eva De Bleeker: "We gaan eerste het amendement stemmen en dan stemmen we het 

punt waarbij raadslid Portois wordt aangesteld als kandidaat-lid voor het bestuursorgaan 

van de VZW. Indien geen verdere vragen, graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.11 Afdeling Ruimte. Dienst Mobiliteit. Gemeentelijke 

Vertegenwoordiging VVR Leuven. Beslissing. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Nu de gemeenteraadsverkiezingen achter de rug zijn, dient de 

vervoerregioraad opnieuw te worden samengesteld.  

De vervoerregioraad is het overlegorgaan van de vervoerregio’s die bij het Decreet 

Basisbereikbaarheid (26 april 2019) werd gecreëerd en waarbinnen steden en gemeenten 

samenwerken met de Vlaamse overheid aan de opmaak en uitvoering van de regionale 

mobiliteitsplannen en de aanpak van de mobiliteitsuitdagingen.  

Bij Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2018 werd de gemeente Hoeilaart 

ingedeeld in de Vervoerregio Leuven. Schepen Patrick Demaerschalk is de kandidaat 

vertegenwoordiger van de gemeente in de Vervoerregioraad van de Vervoerregio Leuven. 

De mobiliteitsambtenaar Christophe Bettens is de ambtelijke vertegenwoordiger van de 

gemeente in de Vervoerregio Leuven. De ambtelijke vertegenwoordiger is gemachtigd de 

vergaderingen van werkgroepen bij te wonen. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring." 
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Pieter Muyldermans stelt de volgende vraag: "Waarom wordt er geen tweede politieke 

afvaardiging gestuurd. Vorige legislatuur werd Hoeilaart daar vertegenwoordigd door 

mijzelf als schepen van mobiliteit en de burgemeester. Zo waren we altijd met meerdere 

personen in de bestuursploeg gelijktijdig op de hoogte van alle ontwikkelingen, zoals 

bijvoorbeeld aanpassingen bij De Lijn. De vervoerregels hebben toch een sterke invloed 

en een link met ruimtelijke ordening en verkeersveiligheid. Dat lijkt ons een kans om 

samenwerking en coördinatie in de streek op gebied van mobiliteit nog meer te 

versterken als er daar twee worden afgevaardigd. Misschien is daar een reden voor?” 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Het is onze schepen van mobiliteit die daar de 

vertegenwoordiging opneemt."  

 

Patrick Demaerschalk vult aan: "Ik zal in ieder geval feedback geven van alles wat er in 

die vergaderingen gezegd wordt, daar mag u op rekenen." 

 

 

* * * 

 

O.P.12 Afdeling Ruimte. Dienst Mobiliteit. Deelname Samenaankoop trage 

wegen bordjes. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "In meer dan dertig van onze Vlaams-Brabantse gemeenten 

staan al de geel-zwarte naamborden bij trage wegen. Dankzij deze naambordjes maak je 

als gemeente duidelijk dat de wegen toegankelijk zijn én dat iedereen ze permanent mag 

gebruiken. 

De provincie betaalt de aankoop én de levering van de naambordjes. 

De gemeente neemt alle financiële kosten die voortvloeien uit de plaatsing, het beheer 

en het onderhoud van de bebording voor haar rekening. 

Het betreft hier de samenwerkingsovereenkomst tot de jaarlijkse samen aankoop van 

bordjes voor trage wegen bij de provincie. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring." 

 

Timothy Rowies vraagt het woord: "Wij willen vooral zeggen dat we het positief vinden 

dat we die aandacht hebben voor trage wegen en we hopen dat bepaalde 

verbindingswegen die er zijn, ook werkelijk gebruikt gaan worden als trage weg. Ook 

enkele extra officiële trage wegen in het leven te roepen zou zeker de veiligheid ten 

goede komen. We hopen dat deze niet enkel toegankelijk zullen zijn voor ruiters, maar 

inderdaad voor iedereen. We benadrukken nogmaals dat we het een goede zaak vinden.” 

 

Patrick Demaerschalk vult aan: “Vandaag de dag hebben we ongeveer een vijftigtal trage 

wegen. Dat is ongeveer negen km aan trage wegen. Dat zal één van de speerpunten zijn 

van onze mobiliteitsnota. Daar mag u zeker van zijn. Trage wegen zullen we verder 

blijven bestendingen en onderhouden. Ik wil van deze gelegenheid ook gebruik maken 

om de mobiliteitsraad te danken voor het positieve advies en de heemkundige kring die 

heel wat opzoekwerk gedaan heeft om de elf bijkomende paadjes een goede naam te 

geven." 

 

Eva De Bleeker vult aan: "Dank u voor de toelichting mijnheer de schepen en dank u 

voor de suggestie mijnheer Rowies." 

 

 

* * * 

 

O.P.13 Afdeling Ruimte. Technische dienst. Afkoppelingsreglement 

rioleringswerken. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Ik vraag om dit punt uit te stellen naar de volgende zitting. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring.” 
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Tim Vandenput licht toe: “Ik ga voorstellen, mevrouw de voorzitter om dat punt van de 

agenda te halen, omdat dit punt  op twee vlakken nog niet helemaal klaar is. Ten eerste, 

is er een advies komende van de Milieuraad. Schepen van Dooren is vorige donderdag 

naar de Milieuraad geweest. De voorzitter heeft gezegd dat er eerstdaags een advies zal 

komen. Ten tweede moet het bedrag van de tussenkomst nog bepaald worden en ik ga 

uitleggen waarom, of hoe we dat gaan doen.  

Misschien eerst kaderen binnen welk project dat dit reglement zal spelen. Dat gaat over 

het Aquafin project beter bekend als Kasteelstraat, J.B. Michielsstraat, en  

J. B. Charlierlaan. Dat is een milieuproject dat al denk ik een kleine tien jaar in 

voorbereiding en ontwikkeling is binnen de schoot van Aquafin. De laatste twee jaar van 

vorige legislatuur hebben we er allemaal samen hard aan gewerkt om dat project toch 

nog beter te maken voor de Hoeilanders. Over de wadi in het park bijvoorbeeld is er heel 

lang gediscussieerd, nog over anderen zaken qua planning en zo verder en normaal 

gezien als alles goed verloopt zullen in maart de werken starten.  

Nu, wat is een gescheiden rioleringsstelsel? Dat is regenwater, hemelwater en 

afvalwater, welke in twee aparte rioleringen zullen vervoerd worden. Dat wil zeggen dat 

een huis twee aansluitingen zal hebben op de riolering, eentje naar afvalwater en de 

andere naar regenwater. Daarvoor hebben we een afkoppelingsreglement nodig dat een 

aantal zaken regelt. Wij moeten ook rekening houden met de nieuwe 

hemelwaterverordening, die van kracht is sinds oktober 2024. Deze werd vorig jaar op 

de gemeenteraad goedgekeurd. 

We gaan eigenlijk proberen om zoveel mogelijk hemelwater op eigen terrein van de 

mensen te laten infiltreren. Dat is wat de hemelwaterverordening zegt. We zitten hier 

zeer laag in de vallei en dicht bij de Ijse. Enkele jaren geleden is er een 

afkoppelingsdeskundige van Aquafin bij een aantal mensen thuis langs geweest om een 

voorstel te doen hoe de scheiding van het hemelwatersysteem en het afvalwatersysteem 

van het huis naar de riolering technisch kan gebeuren. Er werd daar toen ook een prijs 

aan gekoppeld. Er is een nieuwe hemelwaterverordening voorzien en vanaf begin januari 

is opnieuw een afkoppelingsdeskundige aangesteld, momenteel aan het rondgaan, om 

ofwel een nieuw plan ofwel een geüpdatet plan op te maken. Dat zal eind februari, begin 

maart helemaal afgerond zijn en dan zullen wij ook een gemiddelde afkoppelingsprijs 

kennen. Wij zullen binnen de schoot van het college en daarna naar de gemeenteraad 

komen met een voorstel om een tussenkomst te doen voor de werken die op eigen 

terrein moeten gebeuren.  

Misschien hebben jullie al gehoord dat er een aantal mensen initieel een dure 

afkoppelingsfactuur hebben ontvangen. Dat was eentje van vier of vijf jaar geleden, 

wanneer dat hemelwater verplicht op het terrein opvangen, nog niet van kracht was. Wij 

denken dat die dure afkoppelingen er minder zullen zijn omdat je de bestaande buis die 

vandaag voor gemengd gebruik gebruikt wordt, kan blijven bestaan en dat waar het kan, 

meestal op achterliggende hogere terreinen, men kan gaan infiltreren met een 

regenwaterput en met het overstort naar een infiltratiebekken.  

Dat zijn de zaken die in dit reglement zullen geregeld worden. Februari of maart zal dit 

punt terug geagendeerd worden en kunnen we daar verder over discuteren. Als jullie 

ondertussen vragen hebben, dan kunnen jullie deze aan ons of aan de diensten stellen. 

Wij vinden dat dit volledig transparant moet gebeuren naar de inwoners en we streven 

ernaar om wanneer dat de eerste huizen moeten aangekoppeld worden, iedereen toch 

wel weet .waar hij of zij voor staat qua kosten op eigen terrein. In de realiteit zullen 

zoveel mogelijk huizen niet gekoppeld worden aan de regenwaterafvoer, maar op eigen 

terrein proberen te infiltreren. Natuurlijk voor de zeer lager gelegen woningen, we 

denken dan aan de J.B. Charlierlaan en ook een stukje van de Kasteelstraat die zeer laag 

bij de Ijse liggen, waar je niet kan infiltreren, zal er wel gekoppeld worden aan de 

regenwaterafvoer." 

 

Eva De Bleeker neemt het woord: “Dat wordt dus vervolgd. Ik denk dat de discussies dan 

best ook de volgende keer verlopen wanneer we dit punt gaan goedkeuren. Aangezien 

het wordt uitgesteld, moet ik wel laten stemmen over de uitstelling. Dus bij deze graag 

uw goedkeuring.” 
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* * * 

 

O.P.14 Afdeling Vrije Tijd. Begrotingsvoorstel Vrijetijdsregio 

Druivenstreek 2025. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Conform de statuten van de Vrijetijdsregio Druivenstreek valt 

de voorlopige vaststelling van de begroting onder de bevoegdheden van de raad van 

bestuur en is deze onderworpen aan de goedkeuring van de gemeenteraden van de 

participerende gemeenten. 

Tenzij vragen, graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.15 Afdeling Vrije tijd. Vrijetijdsregio Druivenstreek. Aanduiding van 

een bestuurder en plaatsvervangend bestuurder met stemrecht en een 

afgevaardigde met raadgevende stem in de raad van bestuur van de 

projectvereniging Vrijetijdsregio Druivenstreek voor de legislatuur van 2025-

2030. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De gemeenteraad heeft in zitting van 2 juli 2019 de 

goedkeuring gegeven tot oprichting van de projectvereniging Vrijetijdsregio 

Druivenstreek met de lokale besturen Bertem, Hoeilaart, Huldenberg, Overijse en 

Tervuren. Het hoofddoel van de vereniging is het realiseren van een toegankelijke en 

kwaliteitsvolle vrijetijdswerking door overleg en samenwerking tussen de diverse 

vrijetijdsactoren in de regio. 

Iedere deelnemende gemeente heeft recht op 1 bestuurder met stemrecht en op 1 

afgevaardigde met raadgevende stem, namelijk een raadslid in de betrokken gemeenten, 

verkozen op een lijst waarvan geen enkele verkozene deel uitmaakt van het college van 

burgemeester en schepenen.  

De gemeente dient dus over te gaan tot de aanduiding van: 

● 1 bestuurder met stemrecht (schepen of burgemeester), schepen Joy Sergeys is 

kandidaat. 

● 1 plaatsvervangend bestuurder met stemrecht (schepen of burgemeester), 

schepen Stefanie van Dooren is kandidaat. 

● 1 afgevaardigde met raadgevende stem (geen lid van het college), raadslid Pieter 

Muyldermans is kandidaat. 

 

 

* * * 

 

O.P.16 Interne zaken. Financiële dienst. Gemeentepersoneel. Aanstelling 

plaatsvervanger voor algemeen directeur en financieel directeur dienstjaar 

2025. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Het is noodzakelijk om bij afwezigheid of verhindering van de 

algemeen directeur en de financieel directeur een vervanger aan te stellen die tijdelijk de 

functie van algemeen directeur of financieel directeur waarneemt. 

Het Decreet Lokaal Bestuur voorziet dat de gemeenteraad de vervanger aanstelt van de 

algemeen directeur alsook de vervanger van de financieel directeur van de gemeente 

tijdens hun afwezigheid of verhindering. Dit punt werd op de raad van 25 november 2024 

uitgesteld. Om de continuïteit van het bestuur te garanderen werd door het CBS in zitting 

van 16 december 2024 bij hoogdringendheid beslist om tot en met 27 januari 2025 en 

mits bekrachtiging door de raad, de heer Christophe Joly en mevrouw Cindy Denies aan 

te stellen als respectievelijk waarnemend algemeen directeur en waarnemend financieel 

directeur. 

Graag uw bekrachtiging voor de beslissing van het CBS, alsook uw goedkeuring voor de 

aanstelling van de voorgesteld personen als waarnemend algemeen directeur, 

respectievelijk waarnemend financieel directeur." 
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* * * 

 

O.P.17 Financiën. Belasting op de afgifte van allerhande administratieve 

stukken. Hernieuwing voor het jaar 2025. Aanpassing reglement 

verblijfskaarten niet-Belgen onder de 12 jaar. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Dit punt werd al goedgekeurd tijdens de gemeenteraad van 

25 november 2024. Er werd een opmerking ontvangen van het Agentschap Binnenlands 

Bestuur in verband met dit belastingsreglement. Het tarief voor de elektronische 

identiteitsdocumenten voor niet-Belgische kinderen onder twaalf jaar is niet opgenomen 

in het reglement. Het tarief voor niet-Belgische kinderen dient hetzelfde te zijn als voor 

Belgische kinderen, in dit geval, 13,00 euro. Het reglement werd in die zin aangepast. 

Graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.18 Afdeling Interne zaken. Secretariaat. Raamovereenkomst 

kantoorbenodigdheden Creat dv. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Samenwerking inzake ondersteunende diensten opent 

perspectief op schaal- en volume-effecten. Zij laten toe kosten te reduceren en/of 

middelen vrij te maken voor andere initiatieven. 

De huidige raamovereenkomst kantoorbenodigdheden en papierwaren eindigt op  

31 januari 2025. 

Een nieuwe procedure werd doorlopen, waardoor de opdracht wordt toegekend aan 

Lyreco Belgium. Deze raamovereenkomst zal operationeel zijn vanaf 1 februari 2025. 

Graag uw goedkeuring." 

 

Patrick Demaerschalk vult aan: "Als schepen van ontwikkelingssamenwerking ben ik 

bijzonder verheugd dat wij kiezen voor een leverancier die voornamelijk al de 

mensenrechten respecteert, die de ethische codes respecteert en die gaat voor duurzaam 

en ecologisch.  

Ik denk dat dit ook de rode draad moet zijn in ons beleid naar aankoop en ik denk dat we 

ontwikkelingssamenwerking ook hoog in het vaandel moeten dragen. Ik ben daarom 

bijzonder blij dat werd gekozen voor Lyreco Belgium.” 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

Namens de Raad, 

get. Christophe Joly 

Waarnemend algemeen directeur 

get. Eva De Bleeker 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 

 

 

Jan Thijs  

Algemeen directeur 

Eva De Bleeker 

Voorzitter gemeenteraad 
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